
     

 
 
 
Särskilt minnesdokument med Malmö stadsvapen att 
användas vid avtackning av Malmö stads fritidspolitiker 
 
En mycket stor andel av Malmö stads politiker är fritidspolitiker. Fritidspolitiker är helt vanliga 

människor i blandade åldrar, utbildningar, yrkesgrupper, kulturella bakgrunder och etniciteter 

som väljer att lägga ned tid på att göra vårt Malmö bättre. Tyvärr har Malmö stad inga riktlinjer 

eller samordnade tankar på hur man avtackar en fritidspolitiker som avgår, utan det är stora 

skillnader beroende på vilken nämnd och vilken ordförande som sitter i nämnden. Malmö stad 

hade med små medel kunnat visa sin uppskattning för det arbete som en fritidspolitiker lagt för 

att göra Malmö bättre. Vi har ju ett synnerligt vackert stadsvapen skänkt av konungen Erik av 

Pommern, som hade kunnat pryda ett diplom med en uppskattande text för avklarade goda 

insatser, vilken nämnd man suttit i, vilken tidsperiod och undertecknad av förvaltningsdirektör 

och nämndsordföranden. En med all säkerhet uppskattad gåva och ett fint minne för 

fritidspolitikern och dessutom till en låg kostnad för staden.  

 

 
Utifrån ovanstående yrkar jag att kommunfullmäktige beslutar: 
 
att ansvarig nämnd ges i uppdrag att ta fram ett särskilt minnesdokument med Malmö stadsvapen 

att användas vid avtackning av Malmö stads fritidspolitiker för att visa uppskattning av 

fritidspolitikerns insats för stadens nämnder eller bolag. 
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